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Som bonde i Mjeldalen er det trist å lesa at kommunen fåreslår eit minste areal på 250 daa.
Dersom du då utnytter 50% regelen maks gir det 32 dyr som er det samme som har vert tatt ut ut i den 
gamle bestands planen, og det er beviselig for lite.
Eg såg i Bygdanytt at kravet til minste areal skulle avgjørast på kunnskap og då nytter det ikkje å sitta 
oppe på rådhuset å sjp ut vinduet og sei at ein ikkje ser noke til hjorten, ein må faktisk gidda å reisa ut å 
sjå og høyra på dei som har den kunnskapen som skal ligga i grunn.
Eg er heilt sikker på at hjorten koster meg meir enn eit par hundre tusen i året i tapt avling og ikkje minst 
tapt kvalitet då hjorten tar alt da beste først. Dette er kvalitet som må erstattast med stadig dyrare 
kraftfor.
Skal stammå minka må det skytast minst eit dyr meir enn det blir fødd kvart år og det tallet GARANTERT 
nærmare 80 enn 32. 
 
Mvh ein oppgitt
Arve Aasheim


